
1 

 

Protokół nr 16.2025 

sesji Rady Gminy Przytoczna z dnia 24 kwietnia 2025 r.  

 

Obrady rozpoczęto 24 kwietnia 2025 r. o godz. 14.00 a zakończono o godz. 15:22 tego 

samego dnia, w sali narad Urzędu Gminy Przytoczna. 

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski o godz. 14.00 otworzył sesję 

i na wstępie poinformował o transmitowaniu obrad i przetwarzaniu danych osobowych 

osób obecnych na sali. Po powitaniu radnych oraz gości oświadczył, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych (nieobecna radna Katarzyna 

Stylewicz), co wobec ustawowego składu rady gminy, wynoszącego 15 osób, stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji – listy obecności stanowią 

załączniki nr 1a, 1b, 1c do niniejszego protokołu.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad i zwrócił się  

z pytaniem, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad.  

Wójt Bartłomiej Kucharyk zgłosił wniosek 

1) o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia mpzp dla fragmentów obrębów Chełmsko, Krasne Dłusko, Nowa 

Niedrzwica oraz Twierdzielewo, gmina Przytocznaw sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Międzyrzeckiemu (druk nr 46) 

2) o wycofanie z porządku obrad dwóch projektów uchwał:  

• w sprawie zmian WPF Gminy Przytoczna na lata 2025-2034 (druk nr 50);  

• w sprawie mpzp dla terenu położonego w obrębie Nowa Niedrzwica  

i Przytoczna, przy linii kolejowej (druk nr 44). 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek nr 1 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Jolanta Góra, Zbigniew 

Klusek, Maria Kuberska, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Ewelina Mędykowska, 

Mirosław Romanowski, Sławomir Sprohs, Angelika Sudoł, Danuta Szczyszyk, Żaneta 

Wrona 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0),  

NIEOBECNI (1) Katarzyna Strylewicz 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek nr 2 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Jolanta Góra, Zbigniew 

Klusek, Maria Kuberska, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Ewelina Mędykowska, 

Mirosław Romanowski, Sławomir Sprohs, Angelika Sudoł, Danuta Szczyszyk, Żaneta 

Wrona 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0),  

NIEOBECNI (1) Katarzyna Strylewicz 

 

 Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie porządek obrad  

z wprowadzonymi zmianami. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Jolanta Góra, Zbigniew 

Klusek, Maria Kuberska, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Ewelina Mędykowska, 

Mirosław Romanowski, Sławomir Sprohs, Angelika Sudoł, Danuta Szczyszyk, Żaneta 

Wrona 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0),  

NIEOBECNI (1) Katarzyna Strylewicz 

 

W związku z powyższym Rada Gminy obradowała według następującego planu: 

1. Sprawy regulaminowe: 

− otwarcie sesji i stwierdzenie quorum, 

− ustalenie porządku obrad, 

− przyjęcie protokołu sesji nr XV Rady Gminy Przytoczna. 

2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie od 27 marca do 24 kwietnia 2025 r. 

3. Sprawozdanie z pracy komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Przytoczna o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury za 2024 rok. 

6. Informacja o realizacji zadań w zakresie zagospodarowania odpadów stałych za 

2024 r. 

7. Informacja o działalności spółki SIM. 

8. Podjęcie uchwał: 

• w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok (druk nr 51); 

• w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi im. Janusza 

Kusocińskiego w Przytocznej – Szkoła Filialna w Wierzbnie (druk nr 48); 

• w sprawie określenia zakresu pomocy zapewnianej obywatelom Ukrainy w związku 

z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa (druk nr 49); 

• w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentów obrębów Chełmsko, Krasne Dłusko, Nowa 

Niedrzwica oraz Twierdzielewo, gmina Przytoczna (druk nr 52). 
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9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Mirosław Romanowski poinformował, że wobec braku zastrzeżeń  

i uwag do protokołu sesji nr XVI, uważa się protokół za przyjęty.    

 

Ad 2. 

Wójt Bartłomiej Kucharyk przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie od 27 

marca do 24 kwietnia 2025 r.– sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Pytań i uwag do sprawozdania nie zgłoszono. 

Ad 3. 

Sprawozdanie z pracy komisji stałych w okresie międzysesyjnym przedstawili: 

1) Przewodnicząca Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Danuta Szczyszyk, 

2) Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Bezpieczeństwa 

Publicznego Sylwester Mędryk, 

3) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Waldemar Maciąg. 

Na tym temat wyczerpano. 

Ad 4. 

Przewodniczący Rady Gminy Przytoczna Mirosław Romanowski poinformował  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

• spotkanie ze stowarzyszeniem gmin cysterskich, 

• spotkanie na temat współpracy z przedstawicielami Nadleśnictwa Międzyrzecz, 

organizacja spotkań z firmami zajmującymi się energią wiatrową, 

• koordynacja nad przygotowaniem materiałów sesyjnych, 

• spotkanie z mieszkańcami ulicy Górnej w sprawie budowy drogi, 

• udział w organizacji jubileuszu 70-lecia Szkoły Podstawowej. 

Zastępca Dyrektora Szkoły Podstawowej Katarzyna Kolasińska poinformowała, że  

w związku z ogłoszeniem żałoby narodowej jubileusz zostaje przesunięty na inny termin 

tj. na 20.09.2025 r. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Danuta Szczyszyk przedstawiła  korespondencję 

przekazaną do biura rady: 

• uchwała nr 216/2025 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Zielonej Górze z dnia 16 kwietnia 2025 roku w sprawie wydania opinii  

o przedłożonym przez Wójta Gminy Przytoczna sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Gminy Przytoczna za rok 2024; 

• pismem, które jest kontynuacją wniosku, jaki wypłynął z Komisji Finansów, 

pismo zostało zadekretowane i wysłane do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 

i Autostrad o uwzględnienie w planach inwestycyjnych GDDKiA budowy 

chodnika w miejscowości Przytoczna wzdłuż ulicy Głównej w kierunku ulicy 

Włoskiej oraz odpowiedź na to pismo; 
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• pismo, które wypłynęło z Rady, skierowane do Dyrektora Wydziału Gospodarki 

i Nieruchomości, dotyczy przedłożenia informacji zawierającej potrzeby 

rozwojowe obszarów wiejskich Gminy Przytoczna z wykazem planowanych 

inwestycji infrastrukturalnych do realizacji do roku 2035; 

• pismo skierowane do Komendanta Powiatowego Policji w Międzyrzeczu, w 

sprawie odmowy możliwości wsparcia finansowego Komendy Powiatowej 

Policji w Międzyrzeczu na zakup nowego pojazdu służbowego, który byłby 

wykorzystywany w codziennej służbie patrolowo-interwencyjnej oraz 

kryminalnej na terenie Gminy Przytoczna; 

• interpelacja radnych Katarzyny Strylewicz i Danuty w sprawie zabezpieczenia 

środków w budżecie Gminy Przytoczna na opracowanie dokumentacji 

projektowej pod budowę drogi gminnej w miejscowości Rokitno, od 

skrzyżowania z drogą powiatową numer 1326F w kierunku tzw. Góry Kościelnej 

Golgoty. I druga interpelacja tego samego autorstwa w sprawie wykonania 

nawierzchni drogi do Domu Pomocy Społecznej Rokitno 58 oraz 

skomunikowanie dróg relacji Rokitno-Chełmsko. 

Na tym temat wyczerpano. 

 

Ad 5.  

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury za 2024 rok (załącznik nr 

3) przedstawił Dyrektor GOK Piotr Barski. 

 Na tym temat wyczerpano. 

Ad 6. 

Informację o realizacji zadań w zakresie zagospodarowania odpadów stałych za 

2024 r (załącznik nr 4) przedstawiła Inspektor ds. gospodarki odpadami Kataryna 

Sommerfeld. 

Na tym temat wyczerpano. 

Ad 7. 

Informację o działalności spółki SIM przedstawił Wójt Bartłomiej Kucharyk. Pytań  

i uwag nie zgłoszono i na tym temat wyczerpano. 

O godz. 14:55 Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach. 

Posiedzenie wznowiono o godz. 15:07. 

 

Ad 8. Podjęcie uchwał:       

1) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Joanna Matuszewska, zgłaszając w imieniu 

wójta autopoprawki.  

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Jolanta Góra, Zbigniew 

Klusek, Maria Kuberska, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Ewelina Mędykowska, 

Mirosław Romanowski, Sławomir Sprohs, Angelika Sudoł, Danuta Szczyszyk, Żaneta 

Wrona 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0),  

NIEOBECNI (1) Katarzyna Strylewicz 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XVI.111.2025 – załącznik nr 5 do protokołu. 

 

2) w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi im. Janusza 

Kusocińskiego w Przytocznej – Szkoła Filialna w Wierzbnie 

Temat omówił Wójt Bartłomiej Kucharyk. Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, 

zatem Przewodniczący Rady Gminy poddał uchwałę pod głosowanie. 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Jolanta Góra, Zbigniew 

Klusek, Maria Kuberska, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Ewelina Mędykowska, 

Mirosław Romanowski, Angelika Sudoł, Danuta Szczyszyk, Żaneta Wrona 

PRZECIW (1) Sławomir Sprohs 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (1) Katarzyna Strylewicz 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XVI.112.2025 – załącznik nr 6 do protokołu. 

 

3) w sprawie określenia zakresu pomocy zapewnianej obywatelom Ukrainy w związku 

z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Jolanta Góra, Zbigniew 

Klusek, Maria Kuberska, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Ewelina Mędykowska, 

Mirosław Romanowski, Sławomir Sprohs, Angelika Sudoł, Danuta Szczyszyk, Żaneta 

Wrona 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0)  

NIEOBECNI (1) Katarzyna Strylewicz 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XVI.113.2025 – załącznik nr 7 do protokołu. 

 

4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentów obrębów Chełmsko, Krasne Dłusko, Nowa 

Niedrzwica oraz Twierdzielewo, gmina Przytoczna 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bogusław Chajduk, Krystian Gabryelski, Konrad Golec, Jolanta Góra, Zbigniew 

Klusek, Maria Kuberska, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Ewelina Mędykowska, 

Mirosław Romanowski, Sławomir Sprohs, Angelika Sudoł, Danuta Szczyszyk, Żaneta 

Wrona 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0)  

NIEOBECNI (1) Katarzyna Strylewicz 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XVI.114.2025 – załącznik nr 8 do protokołu. 

Ad 9. 

W sprawach różnych Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Danuta Szczyszyk 

podziękowała za skierowane do radnych życzenia świąteczne. Przewodniczący Rady 

Gminy Mirosław Romanowski zwrócił sięz prośbą do Wójta i Skarbnika gminy o 

znalezienie środków na nagłośnienie sali. Radna Żaneta Wrona zaprosiła wszystkich 

chętnych na rajd rowerowy do Nowej Niedrzwicy, a Sołtys Oliwia Wychowałek na rajd 

rowerowy do Przytocznej. 

Ad 10. 

W związku z wyczerpaniem spraw i tematów zaplanowanych na niniejszą sesję 

Przewodniczący Mirosław Romanowski zamknął posiedzenie dziękując wszystkim za 

udział. 

                                        Przewodniczący Rady Gminy 

          ……………………………… 

                                        Mirosław Romanowski 

Protokołowała: Inspektor Anna Woźna 

 

 

Załączniki: 

1) listy obecności 

2) sprawozdanie wójta z działalności o okresie międzysesyjnym 

3) sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury za 2024 rok 

4) informacja o realizacji zadań w zakresie zagospodarowania odpadów stałych za 2024 r. 

5) uchwała nr XVI.111.2025 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok 

6) uchwała nr XVI.112.2025 w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej z Oddziałami 

Integracyjnymi im. Janusza Kusocińskiego w Przytocznej – Szkoła Filialna w Wierzbnie 

7) uchwała nr XVI.113.2025 w sprawie określenia zakresu pomocy zapewnianej obywatelom 

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa 

8) uchwała nr XVI.114.2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów Chełmsko, Krasne Dłusko, 

Nowa Niedrzwica oraz Twierdzielewo, gmina Przytoczna  


